


De fractie heeft de volgende vragen:

Onlangs verscheen het onderzoek van KRO-NCRV, dataplatform Pointer en Follow The 

Money naar mogelijk misbruik van zorggeld door zorgaanbieders. Bij 97 grote 

zorgbedrijven is in 2017 voor ruim vijftig miljoen euro aan winst gemaakt. Gezien de 

torenhoge winsten bestaat het ernstige vermoeden dat de gedeclareerde zorg niet of 

onvoldoende geleverd is – zorggeld verdwijnt in de zakken van aanbieders en 

aandeelhouders. Op deze lijst staan ook een aantal zorgaanbieders uit Roosendaal en de 

regio.

Graag stelt de Roosendaalse PvdA fractie de volgende vragen aan het college:

1.      Is het college bekend met het onderzoek van KRO-NCRV/Pointer en Follow the 

Money naar mogelijk misbruik van zorggeld door zorgaanbieders? Zo nee, hoe komt dit? 

Zo ja, wat vindt het college van de uitkomsten van het onderzoek?

2.      Wat doet het college en wat gaat het college doen aan het mogelijk misbruik van 

zorggeld door zorgaanbieders in Roosendaal en de regio? 

3.      Welke concrete acties verbindt het college aan het onderzoek van KRO-

NCRV/Pointer en Follow the Money?

4.      Wat zijn de oplossingen tegen het mogelijke misbruik van zorggeld door 

zorgaanbieders in Roosendaal en de regio?

Namens de fractie van PvdA, 

Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Het college is bekend met de uitkomsten van het onderzoek. Het college is van 

mening dat zorggeld besteed moet worden aan zorg.

2. Bij de jaarrekeningcontrole wordt ieder jaar gecontroleerd of het geld dat aan 

zorgorganisaties wordt verstrekt rechtmatig wordt besteed. Daarnaast vinden er 

jaarlijks accountgesprekken plaats met alle zorgaanbieders, wordt de kwaliteit van de 

zorg getoetst door de toezichthouder Wmo (GGD) en wordt er ingezet op het actief 

volgen van de bij cliënten ingezette zorg door de Wmo-adviseurs en de 

jeugdprofessionals. Indien er wordt geconstateerd dat de met de zorgaanbieder 

afgesproken prestatie niet (voldoende) wordt geleverd, kan er worden besloten om (een 

deel van) het uitgekeerde geld terug te vorderen of niet uit te betalen.

3. Het college zet de acties die in het antwoord onder vraag 2 zijn aangegeven door. 

Daarnaast zal het college de uitkomsten van het onderzoek bespreken met de 

betreffende aanbieders.

4. Wij hebben op dit moment geen signalen dat het geld dat de gemeente Roosendaal 

aan de door haar gecontracteerde zorgorganisaties heeft betaald om zorg te verlenen 

niet rechtmatig is besteed. We blijven de acties die in het antwoord onder vraag 2 zijn 

aangegeven uitvoeren. 



Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Klaar Koenraad


